
  ((  AMINO FIRST  امينو فرست )احماض امينية( 

 التركيب :

%           70- مجموعة احماض امينية كلية 
%10- نيتروجين 

- يحتوي علي الاوكسينات

الخواص :

يعمل علي زيادة تحليق البروتين وزيادة كفاءة عملية البناء الضوئي.1
يعمل علي زيادة قدرة النبات علي مقاومة الصدمات الناتجة عن سوء استخدام المبيدات مثل مبيدات.2

الحشائش
– ارتفاع درجةيعمل علي زيادة كفاءة النبات علي مقاومة الظروف الجوية السيئة مثل )الصقيع .3

الحرارة – شدة الملوحة (
علي زيادة التفريع الجانبي واعطاء مجموع خضري كبير مما يزيد من مساحة الازهار والعقديعمل .4

وزيادة المحصول 
يعمل علي زيادة قدرة النبات علي الاستفادة من العناصر السمادية من محلول التربة وسهولة.5

امتصاصها 
معدل الاستخدام :.6

1/2كم /فدان رش علي المجموع الخضري

1 : 2كم / فدان حقنا بالسماده 
يمكن خلطة مع العناصر السمادية الاخري الصغري والكبري.7
يمكن خلطة مع )ميتلاكسيل مانكوزيب – ثيوفينات مثيل(.8
ينصح بعمل تجربة قبل الخلط.9



Installation:

 -Total group of amino acids 70% 

 -Nitrogen 10%

 -Contains auxins

Properties:

It increases protein synthesis and increases the efficiency of the photosynthesis process

It increases the plant's ability to resist shocks resulting from misuse of pesticides such as 

weed killers

It works to increase the plant’s efficiency in resisting adverse weather conditions such as 

(frost, high temperature, high salinity).

It increases lateral branching and gives a large vegetative mass, which increases the area of 

flowers and nodes and increases the yield 

It increases the plant's ability to benefit from fertilizer elements from the soil solution and 

facilitate their absorption 

Usage rate:

1/2 km/acre sprayed on the vegetables

1:2 km/acre of fertilizer injection

It can be mixed with other micro and macro fertilisers

It can be mixed with (metlaxyl mancozeb - thiophenate methyl)

It is recommended to do a trial before mixing




